
 
 
 
 
 

O B E C   S Ú Ľ O V – H R A D N Á 

Súľov-Hradná 65, 013 52 Súľov-Hradná 
 

ZÁPISNICA Č. 5/2024 

 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 17. októbra 2024 

o 17:00 hod. v MOS Súľov.  

 

Starosta obce:  Ing. Jaroslav Bušfy 

Poslanci OZ:  Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš Šefara, Ing. arch. Andrej Smatana, 

Mgr. Katarína Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž, 

Júlia Kamasová Dis. 

Neprítomný poslanec:    - 

Zamestnanci OcÚ:     Natália Fanová 

Hlavný kontrolór obce:  Bc. Jozefína Šípková  

Hostia:  podľa prezenčnej listiny  

 

K bodu 1: 

Otvorenie 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce,  

Ing. Jaroslav Bušfy. Privítal všetkých prítomných poslancov a hostí.  

 Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, skonštatoval, že zasadnutie je zvolané v súlade  

so zákonom číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení. Z celkového počtu  

7 poslancov sú prítomní 7 poslanci, čím bolo OZ uznášaniaschopné.  

 

K bodu  2: 

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
 Za zapisovateľa určil starosta obce, Ing. Jaroslav Bušfy, pracovníka obecného úradu  

Ing. Michal Ballay, PhD.,LL.M., za overovateľov zápisnice poslancov obecného zastupiteľstva 

Ing. Ľubomír Baláž a Ing. Jaroslav Búšfy. 

 

Uznesenie č. 48/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje  

• zapisovateľa zápisnice: Ing. Michal Ballay, PhD.,LL.M 

• overovateľov zápisnice: Ing. Ľubomír Baláž, Ing. Jaroslav Búšfy 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  7 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara, Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. Katarína 
Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Kamasová Dis. 

 
Hlasovali    za (menovite):  7 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara, Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. Katarína 
Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Kamasová Dis. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
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K bodu 3:  

Schválenie programu zasadnutia  
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, oboznámil poslancov OZ s návrhom programu 

zasadnutia:  

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia 

4. Správa o činnosti starostu obce a komisií 

5. Kontrola uznesení č.37- 47/2024 

6. Správa audítora za rok 2023 

7. Plnenie rozpočtu obce Súľov-Hradná a ZŠ s MŠ Súľov-Hradná k  

8. 30.09. 2024 

9. Rozpočtové opatrenie č.7/2024 

10. Rôzne 

11. Diskusia 

12. Schválenie uznesení 

13. Záver 

 

Uznesenie č. 49/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje program svojho zasadnutia dňa 17.10.2024 

 

Prítomní poslanci OZ (menovite):  7 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 
Šefara, Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. Katarína 
Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Kamasová Dis. 

 
Hlasovali    za (menovite):  7 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara, Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. Katarína 
Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Kamasová Dis. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
 

 
 

 

K bodu 4: 

Správa o činnosti starostu obce a komisií 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, oboznámil poslancov OZ o najdôležitejších témach. 

Informoval, že sa uskutočnilo stretnutie k územnému plánu obce za účasti odborne spôsobilej 

osoby a spracovateľom územného plánu. Jednotlivé návrhy k územnému plánu budú 

zapracované a následne sa budú posúvať ďalej k dotknutým organizáciám. Ďalej uviedol, že 

sa zúčastnil rady ZMOSu, za účasti ministra životného prostredia. Hlavnou témou rokovania 

bolo zavedenie národného systému zberu biologicky rozložiteľného odpadu. Zdôraznil, že 

aktuálny stav pripravenosti Slovenskej republiky na zavedenie tohto systému nie je 

dostatočný, pričom poukázal na významné finančné nároky spojené s jeho implementáciou. 

Ďalej informoval o rokovaní s ministrom školstva, ktoré sa týkalo financovania predprimárneho 

vzdelávania. Predstavil aktuálny stav dohody medzi ZMOS a rezortom školstva, vrátane 

informácií o výške finančných príspevkov a koeficientoch. Upozornil, že niektoré otázky, najmä 
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týkajúce sa poplatkov, sú stále predmetom rokovaní. Ďalej informoval o úspešnom dokončení 

rekonštrukčných prác na vstupe a v kultúrnom dome v Hradnej. Realizácia bola komplikovaná 

nepredvídanými problémami so spodnými vodami, ktoré si vyžiadali dodatočné stavebné 

úpravy. Súčasne bola dokončená výstavba optickej siete pre poskytovateľa internetových 

služieb Kinet a prebieha jej pripájanie do domácností. V rámci údržby obecného majetku boli 

vymenené ochranné siete na ihrisku. Ďalej informoval, že sa dokončila cesta na ,,bušovskom“. 

Súčasťou týchto úprav bolo aj inštalovanie hydrantu a ďalších súvisiacich prvkov. 

 

Ing. arch. Andrej Smatana, poslanec, sa zaujímal o stav a funkčnosť hydrantovej siete 

v obci so zreteľom na požiadavky Hasičského a záchranného zboru. 

 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, informoval ohľadom stavu prekrytia starej zbrojnice 

krytinou. Potvrdil, že strešná krytina bola už dodaná do  časti Hradná a jej montáž bude 

realizovaná v najbližších dňoch. Ďalej informoval, že bolo realizované zavlažovanie 

futbalového ihriska. Poďakoval za spoluprácu futbalovému klubu a futbalistom. Ďalej 

informoval o schválenej dotácie pre projekt ,,Náučný chodník“. Informoval, že v nasledovnom 

období sa bude realizovať verejné obstarávanie. Ďalej informoval, že od 01.01.2025 bude 

povolené skalolezenie. Podrobné pravidlá a potrebné informácie budú zverejnené na oficiálnej 

webovej stránke obce od vyššie uvedeného dátumu. Ďalej uviedol, že prebieha obstarávanie 

na zberný dvor, a s ohľadom na aktuálne výzvy sa vykonáva príprava žiadosti v súvislosti 

s vybudovaním workoutového ihriska. Pred podaním žiadosti je nevyhnutné dôkladné 

preskúmanie podmienok výzvy. Ďalej informoval o výsledkoch rokovania s predstaviteľmi 

evanjelického cirkevného zboru, na ktorom sa zúčastnila predsedníčka finančnej komisie a 

zástupca starostu. Hlavnou témou rokovania bola možnosť vybudovania parkoviska v blízkosti 

kostola, pozdĺž cesty. Ďalej informoval ohľadom situácie v súvislosti s medveďom. Vysvetlil 

dôvody, prečo nebola v obci vyhlásená mimoriadna situácia. Situácia bola prerokovaná  

na úrovni krízového štábu obce.  

 

Mgr. Katarína Ďurcová, poslankyňa, zdôraznila, že v danej súvislosti je potrebné 

rešpektovať prírodu.  

 

Mgr. Katarína Ďurcová, predsedníčka kultúrnej komisie, pozitívne zhodnotila činnosť 

komisie a informovala o stretnutí venovanom organizácii osláv pre jubilantov. Pri tejto 

príležitosti tiež avizovala prípravy na tradičné zimné slávnosti. Za aktívnu spoluprácu  

a podporu pri organizovaní kultúrnych podujatí poďakovala všetkým zúčastneným subjektom 

v obci, medzi ktoré patria futbalový klub, hasičský zbor, spevácky zbor, združenie dôchodcov 

a združenie Pod skalami. 

 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, využil príležitosť a vyjadril poďakovanie hasičom  

z Hradnej za ich aktívnu účasť a významný príspevok k propagácii obce Súľov – Hradná počas 

8. ročníka behu Garmin Súľovskými skalami. 

 

Ing. Ľubomír Baláž, predseda stavebnej komisie, informoval o aktuálnych témach, 

ktorými sa zaoberá komisia. Aktuálne to je plánovaná výstavba parkovacích miest. Poďakoval 

obyvateľom novej bytovky, konkrétne pánom Šefarovi, Tvrdému a Kľučiarovi, za ich iniciatívu 

pri vybudovaní oporného múru. V súvislosti s multifunkčným ihriskom upozornil na nedostatky 

v označení, konkrétne chýbajúcu informačnú tabuľu, napriek funkčnému kamerovému 

systému. Informoval sa ohľadom stanovisku v súvislosti s odpadom na ,,Čiernom potoku“.  
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Mgr. Anna Ďurajková, predsedníčka finančná komisia, predniesla závery z rokovania, 

ktorého hlavnou témou bol obecný rozpočet. Jednotliví členovia komisie kládli dôraz na presné 

zaúčtovanie jednotlivých položiek, pričom boli objasnené prípady odloženia zaúčtovania  

z dôvodu nevybavenia faktúr. Ďalej boli prezentované výsledky rokovania s riaditeľom školy a 

pani Novosadovou, týkajúce sa rozpočtu za tretí štvrťrok pre školu a materskú školu.  

V súvislosti s nástupom nových zamestnancov (pedagogických asistentov a školského 

podporného tímu) došlo k úprave rozpočtu. Odhadované dofinancovanie bolo stanovené na 

sumu 5 000 eur, pričom sa počíta s finančnou spoluúčasťou obce Jablonové. 

 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, vyjadril poďakovanie poslancom a členom komisií 

za ich aktívnu participáciu na činnosti obce. Zvlášť ocenil prínos finančnej komisie, ktorej 

odborné znalosti sú v súčasnosti, v kontexte meniacich sa finančných podmienok samosprávy, 

mimoriadne dôležité.  

 

Uznesenie č. 50/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

berie na vedomie  správu o činností starostu obce S-H a komisií obce. 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  7 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara, Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. Katarína 
Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Kamasová Dis. 

 
Hlasovali    za (menovite):  7 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara, Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. Katarína 
Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Kamasová Dis. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
        zdržali sa (menovite):   0 poslancov 
 

K bodu 5:  

Kontrola uznesení č.37- 47/2024 
 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, predstavil poslancom obecného zastupiteľstva 

aktuálny stav realizácie uznesení č. 37 až 47/2024. Zameriaval sa najmä na finančné aspekty 

spojené s projektami modernizácie požiarnej zbrojnice a rekonštrukcie chodníkov. Predstavil 

konkrétne údaje o vyčlenených finančných prostriedkoch a ich čerpaní. Na základe 

predložených informácií k uznesenia č. 37- 47/2024 konštatoval, že prebiehajú, plnia sa a sú 

vykonávateľné.  

 

Uznesenie č. 51/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

berie na vedomie  kontrolu uznesení za minulé obdobie. 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  7 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara, Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. Katarína 
Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Kamasová Dis. 
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Hlasovali    za (menovite):  7 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 
Šefara, Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. Katarína 
Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Kamasová Dis. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
 

K bodu 6: 

Správa audítora za rok 2023 
 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, informoval ohľadom správy audítora za rok 2023.  

 

Mgr. Anna Ďurajková, predsedníčka finančná komisia, informovala, že komisia nemá 

žiadne pripomienky k správe audítora za rok 2023.  

 

Poslanci OZ predmetný bod prediskutovali a pristúpili k hlasovaniu.  

 

Uznesenie č. 52/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

berie na vedomie  správu audítora za rok 2023. 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  7 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara, Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. Katarína 
Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Kamasová Dis. 

 
Hlasovali    za (menovite):  7 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara, Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. Katarína 
Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Kamasová Dis. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 

K bodu 7: 

Plnenie rozpočtu obce Súľov-Hradná a ZŠ s MŠ Súľov-Hradná  

k 30.09. 2024 
 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, prezentoval plnenie rozpočtu obce a ZŠ s MŠ 

k 30.09.2024.  

 

Mgr. Anna Ďurajková, predsedníčka finančná komisia, odporučila schválenie rozpočtu 

obce obce Súľov – Hradná a ZŠ s MŠ Súľov – Hradná k 30.09.2024.  

 

Poslanci OZ predmetný bod prediskutovali a pristúpili k hlasovaniu. 
 

Uznesenie č. 53/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje plnenie rozpočtu obce Súľov-Hradná a ZŠ s MŠ Súľov-Hradná k 30.09.2024. 
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Prítomní poslanci OZ (menovite):  7 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 
Šefara, Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. Katarína 
Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Kamasová Dis. 

 
Hlasovali    za (menovite):  7 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara, Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. Katarína 
Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Kamasová Dis. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 

K bodu 8: 

Rozpočtové opatrenie č.7/2024 
 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, oboznámil poslancov s bodom rokovania. 

 

Mgr. Anna Ďurajková, predsedníčka finančná komisia, informovala, že  

ku konkrétnym rozpočtovým opatrenia sa informovala na obecnom úrade. Uviedla, že obec 

vyčlenila finančné prostriedky vo výške 5 300 eur na realizáciu ,,chodníka v Hradnej“. Ďalej 

uviedla, že v rozpočtovom opatrení je zahrnuté aj ,,stojisko odpadu“.  

 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, uviedol, pri realizácii rekonštrukčných prác došlo  

k odhaleniu nepredvídaných technických komplikácií, ktoré si vyžiadali dodatočné finančné 

prostriedky. Konkrétne išlo o nevyhnutnosť inštalácie zábradlia v miestach, ktoré neboli na 

začiatku identifikované, realizáciu nových odvodňovacích systémov, rozšírenie plochy dlažby, 

rekonštrukciu asfaltových povrchov a komplexnú úpravu celého územia. 

 

Poslanci OZ prediskutovali jednotlivé rozpočtové opatrenia a pristúpili k hlasovaniu.  

 
Uznesenie č. 54/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje použitie prostriedkov rezervného fondu na kapitálové výdavky v súlade s § 15 ods. 

2. Zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov v z.n.p. vo výške 5 990,00 € a to na stojisko na odpad v obci 

Súľov-Hradná. 

Prítomní poslanci OZ (menovite):  7 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 
Šefara, Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. Katarína 
Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Kamasová Dis. 

 
Hlasovali    za (menovite):  7 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara, Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. Katarína 
Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Kamasová Dis. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
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Uznesenie č. 55/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje použitie prostriedkov rezervného fondu na kapitálové výdavky v súlade s § 15 ods. 

2. Zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov v z.n.p. vo výške 5 300,00 € a to rekonštrukciu chodníka pri KD 

Hradná.  
Prítomní poslanci OZ (menovite):  7 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara, Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. Katarína 
Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Kamasová Dis. 

 
Hlasovali    za (menovite):  7 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara, Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. Katarína 
Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Kamasová Dis. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
 

Uznesenie č. 56/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje použitie prostriedkov rezervného fondu na kapitálové výdavky v súlade s § 15 ods. 

2. Zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov v z.n.p. vo výške 2 040,00 € a to rekonštrukciu cesty v Hradnej. 

Prítomní poslanci OZ (menovite):  7 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 
Šefara, Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. Katarína 
Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Kamasová Dis. 

 
Hlasovali    za (menovite):  7 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara, Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. Katarína 
Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Kamasová Dis. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
 

Uznesenie č. 57/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje použitie prostriedkov rezervného fondu na kapitálové výdavky v súlade s § 15 ods. 

2. Zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov v z.n.p. vo výške 780,00 € a to na Zberný dvor v obci Súľov-

Hradná.  

Prítomní poslanci OZ (menovite):  7 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 
Šefara, Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. Katarína 
Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Kamasová Dis. 

 
Hlasovali    za (menovite):  7 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara, Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. Katarína 
Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Kamasová Dis. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
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Uznesenie č. 58/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje použitie prostriedkov rezervného fondu na kapitálové výdavky v súlade s § 15 ods. 

2. Zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov v z.n.p. vo výške 7 000,00 € a to na vytvorenie novej vetvy na 

verejnom vodovode v obci Súľov-Hradná. 

Prítomní poslanci OZ (menovite):  7 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara, Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 

Baláž, Júlia Kamasová Dis. 

 

Hlasovali    za (menovite):  7 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara, Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. Katarína 

Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 

Baláž, Júlia Kamasová Dis. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 

       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 
Zostatok Rezervného fondu k 01.01.2024                                        149 227,92 

Použitie prostriedkov Rezervného fondu                                                                                     

KV  Územný plán obce                                                                      -20 000,00                                    

KV Bušovské                                                                                      - 7 500,00                                              

KV Jedľovník                                                                                      - 2 500,00                                    

KV Kamerový systém                                                                         - 2 500,00                                    

KV PD a zateplenie budovy TJ                                                         - 11 000,00                                           

KV KV rekonštrukcia cesty Súľov-Hradná                                        - 47 291,50                                 

KV rekonštrukcia Náučného chodníka                                                - 1 000,00                                       

KV zberný dvor  TKO                                                                           - 3 000,00                                   

KV chodník pri KD Hradná                                                                - 15 000,00                                 

KV Rekonštrukcia starej hasičskej zbrojnice                                       - 3 600,00                                             

Presun z BÚ na účet RF- prekrytie fin. prostriedkov medzi  

účtami z dôvodu čerpania úveru                                                     + 65 673,39  

Tvorba RF – prebytok hospodárenia R2023                               + 74 201,64 

Zostatok Rezervného fondu k 24.07.2024                                       175 711,45     

Návrh na použitie prostriedkov Rezervného fondu 

KV stojisko na odpad pri kostole                                                        - 5 990,00 

KV chodník pri KD Hradná                                                                -  5 300,00 

KV rekonštrukcia cesty Hradná                                                          - 2 040,00 

KV zberný dvor  TKO                                                                             - 780,00 

KV vytvorenie novej vetvy VH                                                             - 7 000,00 

Zostatok Rezervného fondu k 17.10.2024                                     154 601,45                                
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Uznesenie č. 59/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje rozpočtové opatrenie č.7/2024 

Prítomní poslanci OZ (menovite):  7 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 
Šefara, Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. Katarína 
Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Kamasová Dis. 

 
Hlasovali    za (menovite):  7 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara, Ing. arch. Andrej Smatana, Mgr. Katarína 
Ďurcová, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír 
Baláž, Júlia Kamasová Dis. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
  

K bodu 9 a 10: 

Rôzne, Diskusia  

 
Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa, poukázala na niektoré témy, ktoré najviac rezonujú 

medzi obyvateľmi obce v poslednom období. Návštevníci cintorína sa dopytujú po dopravnej 

značky označenia parkovacích miest výlučne pre návštevníkov cintorína s max. státím 1-2 

hodiny.  Okrem toho občania upozorňujú na problémy spojené s nakladaním s komunálnym 

odpadom pri cintoríne, a požiadavku na výrub niektorých stromov (pri zástavke).  

 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, potvrdil, že bol o danej situácii ohľadom parkovania 

pri cintoríne informovaný a prejavil záujem o jej podrobnejšie preskúmanie. Vo svojom 

vyjadrení k plánovanému výrubu stromov naznačil súhlas s daným opatrením. Avšak, 

zdôraznil potrebu komplexného zhodnotenia všetkých relevantných aspektov.  

 

p.Húdek, sa informoval ohľadom predefinovania cesty, z obecnej cesty na súkromnú.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, zdôraznil, že sa informoval v danej záležitosti na 

katastrálnom úrade. Zistil, že je potrebné vypracovať geometrický plán a odčleniť daný 

pozemok. Následne podrobne predstavil dostupné právne možnosti a postupy, ktoré je možné 

v danej situácii zvoliť. 

 

Poslanci OZ a starosta obce, prediskutovali cestu a potrebným úpravám 

odvodňovacieho systému. Diskusia sa zamerala na technické parametre systému, jeho 

kapacitu, identifikované nedostatky a možnosti optimalizácie. Boli predstavené rôzne varianty 

riešení.  

 

p. Hrabošová, prejavila záujem o bližšie informácie týkajúce sa pozemku situovaného 

nad obecným ihriskom. Jej dopyt sa týkal plánovanej cesty, ktorá je vyznačená v územnom 

pláne obce a prechádza cez spomínaný pozemok. 

 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, poukázal na problematiku v obci pre oblasť 

odpadového hospodárstva. Zdôraznil, že od budúceho roku je povinný zber textilu.  

 

Ing. arch. Andrej Smatana, poslanec, sa informoval o detailné štatistické údaje týkajúce 

sa implementácie váženého zberu komunálneho odpadu v našej obci. Konkrétne požadoval, 

aby sme získali podrobnú analýzu dát od spoločnosti T+T, ktorá zabezpečuje zber odpadu. 
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Poukázal na systémy prípravy v obciach a mestách. Ďalej poukázal na posledné dve stojiská 

separovaného zberu odpadu, ktoré si vyžadujú pozornosť. V tejto súvislosti predložil konkrétne 

návrhy, ktoré by mohli výrazne zlepšiť súčasný stav. Informoval sa ohľadom kompostoviska, 

požiadal o projektovú dokumentáciu. Informoval sa ohľadom výrubu stromov v hore 

a parkovania. Navrhol kamerový systém, ktorý by monitoroval obec za účelom propagácie 

obce a podporu cestovného ruchu. Informoval, že v dôsledku silnej búrky došlo k poškodeniu 

stanu o rozmeroch 12 x 6m. Detailne opísal poškodené časti ako aj opravené časti 

konštrukcie. Z prieskumu trhu zistil, že cena nového sa pohybuje na úrovni 1 400,00 eur. 

Zdôraznil, že 1000,00 eur je vyčlenených na nový stan, a potrebných bude približne 400,00 

eur. Ďalej prejavil záujem o technické vybavenie kultúrneho domu a konkrétne sa informoval 

o možnostiach zatemnenia okien vhodnými závesmi. Okrem toho sa zameriaval na aktuálny 

stav územného plánu obce a vyžiadal si podrobnejšie informácie o postupe pri jeho realizácii 

a konkrétnych krokoch, ktoré sú v tejto súvislosti naplánované. 

 

Poslanci OZ a starosta obce, prediskutovali systémy prípravy na  stojiská 

separovaného zberu odpadu v obci, výrub stromov, kamerového systému, dofinancovania 

nového stanu a zakúpenia materiálu za účelom zatemnenia okien v kultúrnom dome.    

 

K bodu 11: 

Prijatie uznesení  
Poslanci OZ, prijali uznesenia OZ obce Súľov – Hradná zo dňa 17.10.2024, v MOS Súľov.   

 

K bodu 12:  

Záver   
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, sa na záver rokovania OZ poďakoval prítomným  

za účasť a ukončil zasadnutie OZ.  

 

 

Zapisovateľ: Ing. Michal Ballay, PhD., LL.M.  ........................................  

 

Overovatelia: 

 

Ing. Ľubomír Baláž 

 

 

........................................ 

 

 

 Ing. Jaroslav Búšfy   

  ........................................  

 

 

V Súľov – Hradná, dňa 26.10.2024 

 

 

                                                                                                             

.................................................. 

                                                                                                        Ing. Jaroslav Bušfy 

    starosta obce Súľov - Hradná        


